
 

NYE FARGER PÅ VARDEN 
31. august besluttet styret i borettslaget hvilke farger vi skal ha på 
vegger, beslag, dører etc. når renoveringen er over. I prosessen brukte 
vi faglig ekspertise – fra Innersida arkitektfirma – og vi konsulterte i 
tillegg en ekstern fargekonsulent som bor i borettslaget. 


Fra Innersida har levert en begrunnelse for de anbefalinger de kom 
med. Den kan du lese her. Styret var opptatt av at vi skulle ta vare på 
borettslaget sin egenart, og vi endte på det som nedenfor kalles 
«revidert forslag 2».


Nå er vi klar til å bestille alle de materialene som skal til til renoveringen. 
Husk at alle farger kan se litt annerledes ut på pair og skjerm enn ute i 
virkeligheten. Det er først når platene er montert på veggene vi vil se 
hvordan det egentlig blir.
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